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Beste SGP’ers en andere belangstellenden,

Hierbij aan het eind van 2020 nog een nieuwsbrief van 

SGP Overijssel.

Het jaar 2020 zal de geschiedenis vooral in gaan als 

het jaar van het coronavirus en de wereldwijde, ver-

strekkende gevolgen. We zien, wat ons land betreft, 

een overheid, die zich maximaal inspant om de crisis 

het hoofd te bieden door op allerlei terreinen onder-

steuning te geven. Daar mogen en moeten we dank-

baar voor zijn. Ook in het verleden gingen besmette-

lijke ziekten rond waaraan veel mensen bezweken en 

die ook het maatschappelijk leven ernstig ontwricht-

ten. Het is bekend dat in ons land in tijden van noden 

en rampen de overheid biddagen uitschreef, waarbij 

opgeroepen werd tot inkeer en verootmoediging, we-

tend dat God erboven staat Die alles in Zijn hand heeft 

en alles bestuurt naar Zijn wil. Die erkenning en oproep 

van overheidswege missen we helaas in onze tijd.

Vanaf begin maart zijn we ook in Overijssel overge-

gaan op digitaal vergaderen via Zoom. Hoewel de 

Statenzaal coronaproof gemaakt is, heeft PS slechts 

één keer fysiek vergaderd, mede vanwege onze voor-

beeldfunctie zijn we weer over gegaan op digitaal 

vergaderen. Hoewel de persoonlijke contacten erg 

gemist worden, kon toch dankzij grote inzet van grif-

VOORWOORD
fie en ambtelijke medewerkers het bestuurlijke werk 

grotendeels z’n voortgang hebben. 

Middels deze nieuwsbrief willen we u/jullie op de hoog-

te brengen van diverse zaken/ontwikkelingen die het 

afgelopen jaar in de provincie aan de orde kwamen en 

hoe we daarin als fractie onze bijdrage hebben gele-

verd. Zoals bekend maakt de SGP deel uit van de co-

alitie. Daarbinnen mag tot nog toe sprake zijn van een 

constructieve samenwerking, ook binnen het college 

van GS. Gert Harm ten Bolscher heeft daarin ook zijn 

plaats en mag daarin met verve zijn portefeuille Land-

bouw en Natuur beheren. Een portefeuille waarin veel 

omgaat, maar die ook een grote uitdaging vormt in het 

bieden van perspectief naar de toekomst toe, niet in het 

minst voor de agrarische sector in onze provincie, maar 

waarbij ook het invulling geven aan onze opdracht tot 

rentmeesterschap in het oog gehouden moet worden.

Wij hopen dat deze nieuwsbrief een indruk geeft van 

het veelzijdige werk dat in de provincie verricht mag 

worden. Wij wensen u veel leesplezier toe en maken 

tevens van de gelegenheid gebruik om alle lezers van 

deze nieuwsbrief, namens de Statenfractie Gezegen-

de Kerstdagen en een voorspoedig nieuwjaar toe te 

wensen.

Dirk van Dijk, fractievoorzitter
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“Een enorme verandering in ont-

zettend snel tempo in een enorme 

veranderende wereld”, zo om-

schrijft Klaas de Lange, bestuurslid 

van LTO Noord, de veranderingen 

in de agrarische sector van de af-

gelopen jaren.

Wel vindt hij dat de grens bereikt 

is in zijn sector. “Enorme expansie 

is gewoon heel moeilijk, dan moet 

je eigenlijk niet meer in Nederland 

zijn. Ongelimiteerd groeien zoals 

in de laatste 50 jaar, daarvoor is 

er geen acceptatie meer in de sa-

menleving.”

De sector is, zo vertelt hij, vooral 

gericht op een langetermijnstrate-

gie. “Als je een nieuwe stal bouwt, 

doe je daar 25 jaar mee. En een 

stuk grond dat je koopt, daar ben 

je zuinig mee. Want dat is je bezit 

en vermogen.”

De agrarische sector staat daarom 

met transities op het gebied van 

bijvoorbeeld stikstof net iets an-

ders in de samenleving dan onder-

nemers die snel kunnen schakelen. 

“Dat maakt ons bijna wanhopig, 

want nu komen er veranderingen 

BOERENSECTOR

waarop wij niet zo snel kunnen ac-

teren.”

“Stikstof was misschien wel de 

laatste druppel die de emmer 

deed overlopen.” En dat is nu juist 

overgeheveld naar de provincie. 

“De provincie is verantwoorde-

lijk gemaakt voor natuurbeleid en 

heeft daarmee een enorm moeilij-

ke klus in de maag gesplitst ge-

kregen.”

Hij vindt dat er een drempelwaarde 

voor de uitstoot van stikstof moet 

komen. “Als je de uitstoot onder 

een half mol niet vergunningplichtig 

maakt, dan ga je 80 procent weer 

vergunningsvrij maken. Dat scheelt 

de overheid heel veel rompslomp.”

Er is een nieuwe samenleving die 

zich moet ontwikkelen na de PAS, 

zegt hij. “Er zijn mensen die on-

der de PAS investeringen hebben 

gedaan. Daar is nu veel discussie 

over.” Ook die mensen hebben te 

maken met de provincie, die verant-

woordelijk is voor Natura2000-ge-

bieden. “En daar ligt soms alleen 

de focus op een paar aangewezen 

objecten, zoals vogels en planten. 

Maar de natuur is veel groter. Dat 

kan over bos gaan, maar ook over 

landschappen en koeien. Die focus 

moet verbreed worden.”

-”-
“Stikstof was misschien 

wel de laatste druppel die 

de emmer deed overlo-

pen.”

___

Interview Klaas de Lange  
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Interview Janet Mensink

‘Den Haag moet stoppen met wirwar aan 
regels’ 

Vooral de onduidelijkheid en de wirwar aan regelge-

ving vanuit Den Haag zijn een irritatiefactor voor Ja-

net Mensink. Ze is melkveehouder in Westerhaar, ge-

trouwd met Ernst-Jan Mensink en heeft vijf kinderen. 

Één daarvan is een beoogd opvolger.

“Onze oudste zoon is bijna 18. Wat kan hij nog over-

nemen?”, vraagt ze zich af. Volgens Mensink moeten 

vooral de regels teruggedrongen worden. “Voor elke 

regel wordt een uitzondering bedacht, daar komt weer 

een regel voor en daarop heeft men weer uitzonderin-

gen.”

Ook valt het haar zwaar dat bijna alles vergund moet 

worden. “Het is een wirwar van regelgeving, je loopt er 

je kop op kapot.”

Ze woont vlakbij het Natura2000-gebied Engberts-

dijksvenen. “Dat is een ontzettend mooi gebied”, vindt 

ze. “Maar kan het ons de das omdoen?” Ze vindt dat 

vooral de agrarische sector wordt afgerekend op de 

stikstofproblematiek. “Maar bedrijven hebben ook hun 

belasting op de natuur en daar hoor je niemand over.”

Mensink merkt dat er gezegd wordt dat boeren niet 

natuurinclusief zijn. “Maar als er een sector actief is 

op dat gebied, dan is het de boerensector wel. Wij zijn 

de enige die co2-uitstoot kunnen vastleggen. En het 

luchtvaartverkeer dan?”

En zo blijft er voor haar maar één vraag over: “Waar-

om staan alleen wij als agrarische sector met de rug 

tegen de muur?” Ze zag hoe in de 20 jaar de natuur 

veranderde binnen de Engbertsdijksvenen. “Dat is 

een beetje droevig.” Volgens haar zijn er in het gebied 

ontzettend veel predatoren zoals buizerds, dassen en 

vossen in de omgeving. “Daardoor zie je de weidevo-

gelstand achteruitgaan.”

En dat komt op het bordje van de boeren onder het 

kopje stikstofproblematiek, zegt ze. “Maar als je kijkt 

hoeveel grond er is teruggegaan naar de natuur, dan 

zou het tien keer beter moeten gaan en dat gaat het 

niet. En dat merken wij dagelijks. Lang niet alles wat 

op tafel gebracht wordt, werkt.”

Ook zijn sommige gebeurtenissen ronduit krom, zegt 

de boerin. “Het is hier een zoekgebied voor waterwin-

ning, op korte afstand van het Natura2000-gebied. 

Dus je haalt er water weg, maar je bouwt allerlei dam-

men om het nat te houden. Want ze zijn hier bezig 

om het kleine stukje actief hoogveen wat er nog is te 

blijven vernatten.”

Ze hoopt dat er een einde aan de onzekerheid kan 

komen en verwacht van de provincie dat de mensen 

daar aangeven in Den Haag: dit is niet werkbaar in de 

praktijk, zo moet de overheid niet met burgers om-

gaan.

Zij blijft daarom ook bij de provincie aangeven waar ze 

tegenaan loopt. “Het belangrijkste is: blijf in gesprek 

met elkaar.” 
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Reactie van de SGP

“Een drempelwaarde instellen, zoals ook 
voorheen het geval was is wat de SGP be-
treft een prima en praktisch idee”, reageert 
Jan Jonker. “Dit verkleint de bureaucratie.”
 

 Als SGP-fractie in Overijssel gebruiken we de be-

staande netwerken, de politieke lijnen richting Den 

Haag. Dat zijn de Tweede Kamerleden en hun be-

leidsmedewerkers, maar dat kunnen ook ingangen 

zijn bij andere partijen. “De SGP in Overijssel is zeer 

goed aangesloten in het politieke netwerk met als 

kroon onze gedeputeerde Gert Harm ten Bolscher die 

rechtstreekse overleggen heeft met het ministerie en 

ook aan tafel zit met de minister”, legt Jonker uit. Ook 

trekken de provincies gezamenlijk op richting het Rijk. 

De SGP is een goed handelsmerk voor effectieve di-

plomatie. Wat dat betreft hebben we de naam hiervan 

hoog te houden. “Dat red je niet met ‘boe-geroep’. 

Hoe begrijpelijk die uitingen soms ook zijn, maar je zag 

ook dat er grenzen werden overschreden”, vindt hij. 

“Je kunt het (en dat mag) op inhoud oneens zijn, maar 

niemand heeft het recht om een ambt (van bijvoor-

beeld de minister) te devalueren of iemand te beledi-

gen. Ook in die zin bedrijven we principiële politiek.” 

De SGP wist al voor elkaar te krijgen dat Overijssel 

een stikstofladder invoert. Het plan van Dirk van Dijk 

kreeg in de vergadering van de Provinciale Staten een 

meerderheid. De fractievoorzitter is opgetogen over 

die steun: “Daarmee kunnen ondernemers hopelijk 

weer aan de slag”, stelt hij.

Van Dijk heeft voorgesteld om de stikstofladder uit 

te werken in zes verschillende treden. “Je doorloopt 

dan bepaalde stappen met de plannen die je hebt”, 

legt hij uit. De eerste fase is dan het onderzoeken van 

de mogelijkheden om de uitstoot van stikstof zo klein 

mogelijk te maken.

De tweede stap zou kunnen zijn om de mogelijkheden 

te bekijken om de bestaande stikstofuitstoot te ver-

kleinen en daarmee ruimte te scheppen voor stikstof 

in een nieuw project. Stap drie is het onderzoeken of 

leasen van stikstofruimte mogelijk is.

Dat kan gevolgd worden door een onderzoek naar 

een bedrijf in de directe omgeving dat door reductie 

stikstofruimte heeft gerealiseerd en dit wil overdragen. 

Ook kan, en dat is fase vijf, de vraag naar stikstofruim-

te ingebracht worden bij de overlegtafel van de ge-

biedsgerichte aanpak.

Als laatste trede op de ladder kunnen ondernemers 

contact opnemen met de provincie en vragen of er be-

drijven zijn die stikstofruimte aanbieden. “Je hoeft niet 

al die stappen te doorlopen”, zegt Van Dijk. “Soms is 

het probleem al eerder opgelost.”

Het is niet de bedoeling dat de stikstofladder een ver-

plichting wordt, maar slechts een hulpmiddel, als het 

aan Van Dijk ligt. Nu zitten sommige sectoren muur-

vast vanwege stikstof. Met de ladder hebben zij een 

instrument om weer aan de slag te gaan. 

De stikstofladder kan de gevolgen van de ‘stikstof-

crisis’ beperken en de gebiedsgerichte aanpak van 

stikstof naar een hoger plan brengen. Daarmee komt 

er ruimte om ook op de langere termijn te blijven bou-

wen, ondernemen en realiseren.
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Lubbert Talen is burgerlid van de Provinci-
ale Staten namens de SGP. Maar wat doet 
een burgerlid?

“Als lijstvolger heb ik de mogelijkheid om als burgerlid 

mee te draaien in de commissies van de Provinciale 

Staten. Ik vertegenwoordig de SGP in de commissie 

verkeer en vervoer en zo af en toe val ik in voor de bei-

de Statenleden in de andere commissies”, legt hij uit.

Maandelijks neemt Lubbert deel aan het fractieover-

leg. “De commissie bereid ik voor door me in te lezen 

en een bijdrage voor te bereiden.” Soms is er enkele 

weken daarvoor al een informerende commissieverga-

dering. Daar worden de stukken nader toegelicht. 

“Tijdens de voorbereiding stel ik de technische vragen 

aan de betrokken beleidsambtenaar”, zegt Lubbert. 

“Na beantwoording beoordeel ik of er nog politieke 

vragen over blijven waarover we in de commissie kun-

nen discussiëren met de gedeputeerde of de andere 

Statenleden.”

Dit jaar kwam onder andere de aanbesteding van 

Keolis langs op de agenda. “Dat ging over de onregel-

matigheden die daarbij aangetroffen zijn door Keolis 

zelf, de ongeldigheidsverklaring en de daaruit voort-

komende noodconcessie.”

De schade rondom kanaal Almelo-de Haandrik heeft 

Statenlid Jan Jonker voor zijn rekening genomen, zo-

als verderop in deze nieuwsbrief te lezen is. “In deze 

periode heb ik wel met Jan meegedacht over de ge-

volgen”, zegt Lubbert.

In een laatste commissie vergadering over Bestuur en 

Financiën heeft de SGP een bijdrage geleverd over de 

Statenmonitor. Daarbij zijn met name zorgen geuit zijn 

over de gevolgen van het coronavirus voor de provin-

ciale begroting, maar nog meer voor de Overijsselse 

economie en de toekomst van het openbaar vervoer. 

Centrale vraag: “Hoe worden de Provinciale Staten 

goed meegenomen met de beslissingen die Gedepu-

teerde Staten nemen?”

PROVINCIEWERK 
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VOORSTELLEN
De schakelkracht van Jan Jonker

Onze tweede man in de 

Provinciale Staten is Jan 

Jonker. Hij woont in Vriezen-

veen, is getrouwd met Jan-

nie en vader van 4 dochters 

en 1 zoon, die vallen in leef-

tijden tussen de 3 en 14 jaar.

Jan is als politicus actief 

op meerdere fronten. Hij is 

naast Statenlid ook gemeen-

teraadslid in de gemeente 

Twenterand. Daarnaast is 

hij voor drie dagen per week 

werkzaam bij Raab Karcher 

Bouwstoffen. “En we verko-

pen eieren”, lacht hij.

Wekelijks reserveert Jan twee dagen voor de politiek. 

“Vergaderingen voor de gemeenteraad zijn veelal ‘s 

avonds”, vertelt hij. Gemiddeld ben je toch drie avon-

den in de week hiermee bezet. "Dit werk hou je niet vol 

wanneer de passie ontbreekt. Verder vind ik het cruci-

aal om niet alleen de stukken te lezen. Ik laat me graag 

in de praktijk op de hoogte stellen. Dus ik ga met de 

betrokken mensen en bedrijven spreken hoe het zit. 

Dan krijg je de essentie beter te pakken."

Het combineren van die verschillende werkzaamhe-

den zorgt voor een bepaalde druk. “Agendatechnisch 

moet je de boel op de rit hebben”, weet Jan. En vooral: 

niet alles kan. Een politicus wordt natuurlijk nog wel 

eens benaderd voor het een of ander. “Wat moet dat 

moet en dan ga je er ook voor. Soms is dat ook best 

zwaar, omdat in moeilijke omstandigheden ook ‘ge-

woon’ het werk doorgaat. Tot nu toe mag ik ervaren 

dat ik er als afhankelijk mens de kracht en wijsheid 

voor krijg. Dat is nodig, anders kun je het niet doen.”

Als raadslid en statenlid heb je de beschikking tot veel 

informatie en een groot netwerk. “Je weet wat in ge-

meenteland speelt, dat kun je meenemen naar de pro-

vincie. En dat werkt ook andersom.” In de gemeente-

raad opereert Jan als eenmansfractie, de fractie in de 

Staten heeft dubbel zoveel bemanning. 

Een klein clubje, zegt Jan. “Maar de SGP levert wel 

een gedeputeerde op landbouw en natuur, een van de 

belangrijkste portefeuilles in de provincie waar veel om 

te doen is.” Investeren in goede relaties en netwerken 

is erg belangrijk. "Wanneer je wat wilt bereiken dan 

heb je vier Statenleden (van de andere coalitiepartijen) 

nodig die je probeert op een lijn te krijgen."

Om al zijn verschillende werkzaamheden een beetje 

ordelijk te houden, heeft Jan een digitale map waar-

in hij alles opslaat. “Die is best uitgebreid”, zegt hij. 

En dat is natuurlijk niet verrassend. "Maar ik ben ook 

wel van het papier." Het combineren van verschillende 

werkzaamheden is voor Jan een uitgelezen kans om 

de samenleving te dienen. Het blijft opletten. “Je bent 

heel divers bezig, dat vergt schakelkracht.” 

-”-
“Agendatechnisch moet je 

de boel op de r it  hebben”___
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AFGELOPEN TIJD
Perspectiefnota

De SGP legde bij de behandeling van de perspectief-

nota een aantal voorstellen op tafel, en met succes.

Zo is er nu geregeld dat er vanuit de provincie steun 

komt voor het MKB. Een motie van de SGP om een 

subsidieregeling op te zetten haalde een meerderheid. 

Het uiteindelijke doel daarvan is het behoud van ba-

nen. De kans dat mensen nu hun baan gaan verliezen 

vanwege de coronacrisis is daardoor een stukje klei-

ner geworden.

Fractievoorzitter Dirk van Dijk maakte zich sterk voor 

de weidevogels. Dat worden er in Overijssel steeds 

minder door aanvallen van bijvoorbeeld vossen en 

steenmarters. Doordat de steenmarters beschermd 

zijn, kan daar niet tegen opgetreden worden. De SGP 

wil dat over die beschermde status in breder verband 

gesproken gaat worden. De provincie gaat nu ook 

meer middelen inzetten om onder andere vrijwilligers 

te helpen bij het beschermen van de weidevogels.

Ook de hulp van agrarische ondernemers is daarbij 

onmisbaar. De SGP wil hen dan ook helpen, door mid-

del van bijvoorbeeld geld, om goed te zorgen voor de 

weidevogels. Maar aan diezelfde ondernemers komt 

nu ook de vraag om een gunst.

De SGP-Statenfractie heeft namelijk de oproep ge-

daan aan het college van Gedeputeerde Staten om 

1.000 kilometer bloemen te laten bloeien. Volgens de 

fractie is het een mooie uitdaging om bloem- en krui-

denrijke randen van akkers en weilanden te realiseren.

Een meerderheid in de Provinciale Staten bleek achter 

die gedachte te staan. Gedeputeerde Staten hebben 

nu de opdracht gekregen om met gemeenten, agrari-

sche organisaties en/of individuele boeren te verken-

nen in hoeverre er een constructie mogelijk is waarbij 

de provincie een bijdrage levert aan de 1.000 kilome-

ter bloemen en de agrariërs een stukje van hun grond 

daarvoor beschikbaar stellen.

De SGP-fractie is blij met de behaalde successen. 

Hierdoor biedt de perspectiefnota net weer een beet-

je meer perspectief: voor werknemers (en -gevers) in 

het MKB, voor weidevogels en voor de hele provincie 

omdat Overijssel als de Tuin van Nederland met 1.000 

kilometer bloemen extra er nog fleuriger bij ligt.
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Almelo-de Haandrik

Een troosteloze aanblik, noemt Statenlid Jan Jonker 

de situatie rond het kanaal Almelo-de Haandrik. Hui-

zen en panden langs het kanaal verzakken, hebben 

scheuren in de muren of er is sprake van waterover-

last. Een gevolg van werkzaamheden die de provincie 

vanaf 2011 tot heden uitvoert aan het kanaal.

Van heerlijk wonen zijn de aanwonenden nu beland in 

een situatie van dagelijks overleven, zegt Jonker. “Er 

is grote nood in het gebied. En het is de taak van de 

overheid dat er noodhulp geboden wordt, dat het ge-

bied veilig wordt en blijft voor de toekomst.”

Gedeputeerde Staten hebben een voorstel gedaan 

om de schade te compenseren, maar de SGP is daar-

mee niet tevreden. De oorzaak zal onderzocht en be-

ter in kaart gebracht moeten worden, met name op 

de plaatsen waar de schades zijn. Ook moet er een 

geloofwaardig netwerk van peilbuizen en monitoring 

in het gehele gebied komen, als het aan de SGP ligt.

De fractie stelt ook voor om een evaluatie te houden 

met de klankbordgroep en Provinciale Staten én zo 

snel mogelijk te starten met de wederopbouw van het 

gebied.

De schaderegeling die Gedeputeerde Staten voor-

stellen is voor de SGP een startpunt. De fractie heeft 

er echter vooralsnog geen vertrouwen in dat deze re-

geling goed uitpakt voor de betrokken inwoners. De 

onrust neemt toe, in plaats van dat er rust gecreëerd 

wordt.

Laten we niet een strikt juridische benadering kiezen, 

maar een sociaal economische benadering, vindt de 

SGP. Geld mag geen probleem zijn, stelt Jonker. “La-

ten we in deze ruimhartig en barmhartig zijn.”

-”-
Van heerl i jk wonen zi jn de 

aanwonenden nu beland in een 

situatie van dageli jks overleven___
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OP BEZOEK

De SGP Statenfractie van Overijssel was op 23 juni, 

toen dat nog kon, te gast bij camping de Klimberg. De 

leden gingen daar in gesprek met eigenaar Jan Altena. 

Ook een aantal collega-ondernemers namen deel aan 

het gesprek: Gerald Zomer van de Oldemeyer, Martijn 

Lamberink van Bergzicht Ommen, Aaron Stapel van 

Vechtvallei Diffelen.

Er is gesproken over de gevolgen van het coronavirus 

op de recreatieve sector in de regio. Toen dat uitbrak, 

in maart, liepen de boekingen enorm terug. Inkomsten 

vielen daardoor weg, maar de kosten bleven nage-

noeg gelijk. 

De ondernemers gaven aan veel onduidelijkheid te 

hebben over de maatregelen die zij moeten nemen. 

Ze zijn genoodzaakt om zelf de regels te interpreteren 

en op basis daarvan maatregelen te nemen. Ook komt 

de informatie vanaf teveel organisaties en duurt het te 

lang voordat een kabinetsbesluit door de veiligheids-

regio geïnterpreteerd wordt. Hierdoor gaat er kostbare 

tijd verloren.

De vele documenten waaruit de informatie gehaald 

moet worden zorgen er mede voor dat de onderne-

mers nu ongeveer 40 procent van hun tijd kwijt zijn 

aan de gevolgen van het virus. Ook maken ze veel 

kosten om de preventiemiddelen aan te schaffen. Het 

is duidelijk dat deze ondernemers hun verantwoor-

delijkheid nemen om de verspreiding van het virus te 

voorkomen.

De ondernemers kunnen dat echter niet alleen, maar 

zijn daarin ook afhankelijk van de gasten. Ook die die-

nen hun verantwoordelijkheid te nemen. “Is het daar-

om redelijk dat de eigenaar beboet wordt als de regels 

niet duidelijk zijn?”, is de vraag die dan voorligt. 

De ondernemers hebben wel hoop voor de toekomst, 

de boekingen voor de zomervakantie komen goed op 

gang. Voordat zij deze crisis te boven komen, gaan er 

echter wel enkele jaren overheen.

Vanuit de provincie zou deze regio gesteund kunnen 

worden door een promotiecampagne, als het aan de 

SGP ligt. 

De fractie heeft het gesprek met de ondernemers als 

verhelderend ervaren. “Het was goed om de ervarin-

gen uit de praktijk te horen. Hoe deze ondernemers 

er keihard voor werken om het hoofd boven water te 

houden. De ondernemers ervaren echter dat ze dat 

niet in eigen kracht kunnen, maar daarbij van de zegen 

van God afhankelijk zijn.”
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CONTACTGEGEVENS
Hebt u relevante vragen of suggesties voor de fractie? Wij zijn bereid om naar u te luisteren of u, indien mogelijk, 

te ontvangen op het provinciehuis. Neem gerust contact op. 

Dirk van Dijk 

(Fractievoorzitter)
06-39637773

d.vandijk@overijssel.nl

Jan Jonker 
(Statenlid)
06-22976513

jan@jonkervof.nl

Gert Harm ten Bolscher 

(gedeputeerde)
06-22928780

ghtenb@gmail.com 

Lubbert Talen 
(Burgerlid)
06-13485778

l.talen@awl.nl 

Vincent Slingerland 

(Fractiemedewerker)
06-31997973

wvaslingerland@gmail.com 

Enrico Kolk

(Communicatiemedewerker)
06-36382257

h.kolk@overijssel.nl 

De nieuwsbrief verschijnt twee keer per jaar. Aan- en afmelden kan via h.kolk@overijssel.nl.
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